Homework for SM-2   离婚  
I. Answer the following questions with the pattern given: 

1. 为什么他在中国的时候， 每天都看很多电视？ （把。。。V为）
2. 现在为什么夫妇共同工作的家庭越来越多了？   （由于）
3. “嫁鸡随鸡， 嫁狗随狗？ 是美国人还是英国人的观念？  （既。。。也。。。）
4. 中国妇女的地位比男人低吗？ （不见得） 
5. 美国人对离婚的看法是什么？  （把。。。看做是） 
II. Translate the following into Chinese: 

1. Because they are influenced by the traditional concept of chastity, women cannot remarry after their husbands die, and as a result, many lead a painful and lonely life.

2. Literary publications of the 20’s and 30’s  represented the beginning of the Chinese intellectuals’ pursuit of Western lifestyles.

3. I am against divorce. Divorce cannot resolve marriage problems.  Besides, it has a very bad influence on children,  I think husbands and wives should work together to solve marriage problems. (共同)
4. Due to the fact that the number of divorces in the United States is higher than in China, most Chinese believe that the moral standard of American society is extremely lower.
